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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ РАЗГРАД 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 20 

 
 

 От проведеното  извънредно заседание на Общински съвет – Разград 

на 06.02.2009 г. /петък/ от 16.00  часа в сградата на общината  - единадесети 

етаж. 

 От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 32 общински 

съветници.  

 По неизвестни причини отсъства общински съветник Ивайло Ганев.  

 

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

 На заседанието присъстваха: г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на 

Община Разград, г-жа Кина Дякова – зам.- кмет на Община Разград; г-жа 

Петя Стефанова – Секретар на Община Разград; служители от общинска 

администрация; журналисти. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Добър ден на всички в залата. 

Уважаеми колеги, 

Моля да заемете местата си в залата, започваме работа. 

Предвид присъствието на 32 общински съветника в залата и на 

основание Чл. 53, ал.1 от Правилника за организацията и дейността 

Общински съвет – Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация, обявявам извънредното  заседание на 

Общински съвет – Разград за открито. 

 

 Секретар за днешното заседание -  Хами  Хамиев. 

 

Депозирано е до мен искане от 30.01.2009 година от общински 

съветници, група съветници ДПС, група съветници ГЕРБ, група съветници 

„Обединени демократи” и независим общински съветник Божинел Христов, 

с което на основание чл.50 ал.1 т.2 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград се иска извънредно свикване и 

насрочване в седемдневен срок, заседание на Общински съвет Разград. 

Като мотив е посочено връщането от страна на г-н Цонев на седемте 

докладни и мнението на молителите е, че не следва гражданите, 
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гражданския оборот да се препятства, а трябва да се разгледат обсъдените 

докладни в ПК.  

 

С Дневния ред, сте запознати съгласно нашия Правилник. 

 

Предложения за изменение и допълнения на Дневния ред, имате ли ? 

Г-жо Дякова, заповядайте! 

 

Г-н Кина Дякова – зам. - кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми господа общински съветници, 

 Моля, в Дневния ред по извънреден способ , по изключение съгласно 

чл.54 от  Правилника да бъде включена от мое име Докладна записка за 

кандидатстване по Проект «Красива България», която е спешна мярка за 

подпомагане на социални домове. Подали сме я в звеното за обслужване на 

ОбС, размножена е и е раздадена общинските съветници, Г-н Председател! 

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Благодаря Ви г-жо Дякова! 

Това предложение за включване в Дневния ред, трябва да бъде 

подкрепено с 2/3 от общия брой на съветниците. 

 

Подлагам за гласуване предложението за допълнение на Дневния ред. 

Моля, гласувайте! 

 

 С  32 гласа „ЗА”, „против” и „въздържали се” – няма. Докладната 

записка се включва за разглеждане в Дневния ред. 

 
Преди да започнем работа, уважаеми колеги, 

Аз държа от тази трибуна да се извиня на всички Вас и да Ви кажа, че 

предния път, когато завършихме нашата сесия имаше отправени упреци към 

мен затова, че не съм Ви уведомил по отношение на взето Решение за 

оспорване пред Окръжен съд Разград. 

Съжалявам, че не Ви информирах навреме. Считам, че критиката към 

мен е основателна. Смятам занапред да си взема бележка от това, което сте 

ми казали и да не допускам втори път подобни обстоятелства. 

 

Разглеждаме първата докладна записка, с вносител Иво Борисов 

Димитров. 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

СТАТИЯ I 
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Докладна записка от Иво Борисов Димитров – Общински съветник от 

група  “Обединени демократи – СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 

в Общински съвет – Разград, Председател на Постоянната комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. 

 Относно: Учредяване право на прокарване на отклонение от 

общи мрежи и съоръжения на техническата инфраструктура в полза на 

„Е.ОН БЪЛГАРИЯ МРЕЖИ” АД през поземлен имот с идентификатор 

61710.505.1818  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Димитров, заповядайте!  

 

Г- н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

  Благодаря Ви г-н Председател, 

 Тази докладна записка на предишния Общински съвет беше внесена в 

този вид от г-н Цонев и на края на заседанието беше оттеглена. Тъй като 

въпроса който засяга е от голяма важност за нормалното функциониране на 

обекти, които са изградени  на „Общински пазари”, би трябвало да бъде 

разгледана още веднъж и заради това, аз я внасям. 

 По конкретно става въпрос за прокарване на ел. кабели за ниско 

напрежение с дължина 75 м. през урегулирания поземлен имот, собственост 

на „Общински пазари” ЕАД – гр. Разград. 

 Затова „Е.ОН БЪЛГАРСКИ МРЕЖИ” АД ще заплати на Община 

Разград, съответната такса в размер на  3078,00 лв. 

 В този вид с вносител г-н Цонев е разгледана докладната записка на 

19.01.2009 г. и е подкрепена с гласовете на 8 общински съветници, без 
”против” и без „въздържали се”.   

 На второто разглеждане в комисията по Управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол „За” подкрепа 

на докладната записка са гласували 9 общински съветници без „против” и 

без ”въздържали се” 

 Благодаря Ви.   

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Димитров! 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Въпроси няма. 

Мнения и предложения. Въпроси ли? Г-н Милев, заповядайте. 

 

  Г-н Миле Милев– БСП 

 Благодаря Ви! 
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 Аз мисля, г-н Председател, тази докладна беше разглеждана и в други 

комисии. Не чух становище, но имам въпроси към г-н Димитров- вносителя 

на докладната записка. 

 Дали е възможно да видим на екран скицата, трасето по което ще се 

прокара кабела? 

 Второ - Признава ли се сервитут на терена, по който ще мине кабела? 

 Трето  - В каква степен прокарването на този кабел ще попречи за 

нормалното функциониране на пазара и за колко време? 

 И последният ми въпрос – Кабела не може ли да мине през паркинга 

на НАП ? -  разбирам, че оттам ще стане захранването, от трафопоста, който 

се намира на ъгъла на терена на НАП и само да пресече алеята на пазара. 

Тогава неудобствата за търговците на пазара ще бъдат минимални. Така, 

мисля, а и освен това ще има резервно захранване, защото разбирам, че 

едните магазини са захранени от друг трафопост, а ще имат резервно 

захранване или двойно захранване. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз! Г-н Димитров, заповядайте. 

  

 Г- н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

 Уважаеми г-н Милев, 

 На първият въпрос Ви отговарям, че такава скица с план за 

прокарване на този кабел има, той се намира в общинска администрация, 

ако тука беше мултимедията Вие бихте могли да го видите на екрана. 

 На вторият Ви въпрос отговарям с молба Вие да погледнете и 

внимателно да прочетете докладната записка, в която аз смятам, че Вие сте 

го направили като добросъвестен общински съветник. Там на гърба в 

Решението е записано с каква дължина и с какъв сервитут е правото на 

преминаване. 

 Дали е възможно да мине през друг имот? Аз съм абсолютно сигурен, 

че това също е възможно да бъде направено, както технически би могло да 

бъде направено и по друг начин захранване, а не чрез кабели. 

 Но Проекта, който е внесен в Общината е в този вид и аз не бих могъл 

да се ангажирам с разработването на друг Проект, затова Ви предлагам на 

Вашето внимание във вида, в който преди това беше внесена от общинска 

администрация, с цялото ми уважение, че те са направили всичко, за да 

защитят интереса на Общината. И тъй, като, аз дълбоко вярвам в това, не 

съм правил никакви промени. 

 И последният Ви въпрос, не знам. Бихте, ли ми го повторили, ако 

обичате само? 

     

 Г-н Миле Милев– БСП 

 Отговорихте! 
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Г- н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Четвърти въпрос. 

 

 Г-н Миле Милев– БСП 

 Затова да мине през терена на НАП. 

 

Г- н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Ами, определено може да мине и през терена на НАП. Може да мине, 

сигурно и през други терени, зависи откъде е направен този Проект. Но този 

Проект е одобрен от „Е.ОН България Мрежи” АД, и аз смятам, че това е 

достатъчно за нас. Още повече, че още преди няколко месеца, той беше 

гледан като преминаваше не само с тези 75 м., а имаше, обикаляше през 

целия пазар. Тогава, аз също гласувах, и на комисия да бъде върнат и 

преразгледан, за да може по най- късия път, с най- малко преминаване през 

нашия терен да бъде този кабел, тъй като беше преработен. Аз видях тази 

скица, която за съжаление сега наистина не може да Ви бъде показана, тъй 

като няма техническо средство в залата. 

С този Проект може да бъде изработено дублирано захранване и на 

общинските обекти, тъй като ще могат да бъдат захранвани през две 

независими трасета. 

Сега отговарям и на четвъртия Ви въпрос. Благодаря.   

  

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Благодаря. 

 

 Г-н Миле Милев– БСП 

 Аз се извинявам, но за колко време ще стане и какви неудобства ще 

създаде?  - там е разкопаването, за съжаление не виждам скицата, и  не мога 

да преценя в каква степен ще затворим пазара.    

 

 Г- н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

 Уважаеми, г-н Милев, 

 Аз смятам, че в най- къси срокове, технически е възможно. Би 

трябвало да стане прокопаване и прокарването. Още повече, че това ще 

мине през общински имот, който е включен в активите на Търговско 

дружество, което има Управител, който досега е показал висок 

професионализъм и грижовно отношение към това, което е поверено за 

управление. 

 И смятам, че напълно можем да се доверим и да разчитаме на това, че 

Управителя на „Общински пазари – Разград” ЕАД няма да позволи дълго 

време да има неудобства на ползващите нашият имот на „Общински пазари 

–Разград” ЕАД. Благодаря. 
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Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

 Други въпроси, колеги имате ли? 

Г-н Димитров. 

 

 Г-н Георги Димитров – АТАКА 

 Аз се запознах с предната скица, която бяха дали. Ходих на пазарите 

точно да огледам, откъде, как ще минава, колко се разкопава. Сега виждам, 

че има промяна в трасето, което ще минава. Обаче, предстои реконструкция 

на пазара. Там, където мине това трасе няма да имаме възможност 

Общината да застроява отгоре това, което мисли да прави със самите сгради, 

там, които ще бъдат правени. Значи това още повече разширява. Там 

тротоара под новата сграда е 3,5 м. и още 2,5 м., няма да може да се 

застроява  поради това, че ще мине кабела там. Значи става така, че 

половината пазар ще остане в празно пространство.    

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Въпроси, колеги? Други въпроси имате ли? 

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Заповядайте, г-н Димитров! 

 

 Г- н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми г-н Димитров,  

Аз го приемам като въпрос към вносителя, но отново искам да Ви 

върна към втората страница на Решението, където е записано, че сервитутът 

е 0,40 м. / 40 см./. Така, че твърденията, че ще бъдат заети 2,5 м., 3,00 м., 

просто не съответстват на истината, защото тук поне в това, което ни е 

дадено като Проект е само /40 см./ е 0,40 м. Благодаря Ви.    

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

 За да приключим с въпросите, последно Ви давам възможност. Моля 

да зададете въпроси, ако имате? 

 Въпроси нямате. Мнения, предложения, разисквания по докладната? 

Няма желаещи за становище. Прекратявам разискването. Да преминем към 

гласуване. Моля, първо вашият вот с електронното гласуване! 

 Моля, гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

06.02. 2009 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев   + 

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев   + 

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19 Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

  

 Общинският съвет Разград  взе следното 

 

РЕШЕНИЕ  

№ 323 

 

 Направено е искане от ”Е.ОН България Мрежи” АД за сключване 
на договор за учредяване право на прокарване за ел. кабели ниско 

напрежение с дължина 75 метра през урегулиран поземлен имот /УПИ/ 

I – 1818 в квартал 63А по регулационния план на гр. Разград, който по 
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кадастралната карта на град е поземлен имот с идинтифкатор -

61710.505.1818 и е собственост на «Общински пазари – Разград» ЕАД. 

Това се налага за реализирането ел. Захранването на нов обект, 

намиращ се в УПИ IV – 1820, квартал 63 А /Кооперативен пазар/. 

Изготвен е инвестиционен проект, който предвижда полагането на ел. 

кабели ниско напрежение от трафопост „Пазара” и РК1, като част от 

трасето с дължина 75 метра преминава през имота, включен в капитала 

на „Общински пазари - Разград” ЕАД. Пазарната стойност на правото 

на прокарване на отклонението от общата ел. мрежа с дължина 75 

метра със сервитут 0,40  метра в УПИ I – 1818 е в размер на 3078,00 лева 

по изготвената експертна оценка. Съгласно чл. 193, ал.1 от ЗУТ 

правото на прокарване на отклонения от общи мрежи и съоръжения на 

техническата инфраструктура през чужди имоти се учредява с писмен 

договор между собствениците на поземлените имоти с нотариална 

заверка на подписите. 

 На основание гореизложеното и чл.193, ал.1 от ЗУТ Общински 

съвет – Разград, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА”, „против”- 

няма, ”въздържали се” - 2, 

РЕШИ : 

  

1. Учредява в полза на „Е.ОН България мрежи” АД  възмездно 

право на прокарване за ел. кабели ниско напрежение с дължина 75 

метра през урегулиран поземлен имот /УПИ/ I – 1818 в квартал 63А по 

регулационния план на гр. Разград, който по кадастралната карта на 

град е поземлен имот с идентификатор 61710.505.1818 и е собственост 

на „Общински пазари – Разград” ЕАД, срещу заплащане на сумата 

3078,00 лева, като трасето на кабела е отразено на скицата по 

изготвения от „Е.ОН България Мрежи” АД инвестиционен проект. 

2. Възлага на Изпълнителния директор на „ Общински пазари 

– Разград „ ЕАД да сключи предвидения в чл.193, ал.1 от ЗУТ договор 

за учредяване на право на прокарване в полза на „Е.ОН България 

Мрежи” АД за ел. кабели ниско напрежение с дължина 75 метра през 
урегулиран поземлен имот /УПИ/ I – 1818 в квартал 63А по 

регулационния план на гр. Разград, който по кадастралната карта на 

града е поземлен имот с идентификатор 61710.505.1818 срещу 

заплащане на сумата 3078,00 лева. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 

Община Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен 

срок от приемането му.   

СТАТИЯ IІ 
 

Докладна записка  от   Любомир Трифонов Цонев – зам. – кмет - на 

Община Разград 
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 Относно: Продажба на имот- частна общинска собственост по 

реда на Закона за общинската собственост чрез публичен търг с тайно 

наддаване 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Това се отнася за имот в село Липник. 

 Г-н Цонев, заповядайте! 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С предходно Решение Общинския съвет е дал възможност да бъде 

проведена процедура за продажба на този имот, но тъй като са липсвали 

кандидати тази процедура не е завършила успешно. 

В тази връзка предлагам на Вашето внимание, отново да дадете тази 

възможност. Имота е от 4612 кв. м, по плана на село Липник. Извършена е 

оценка от лицензиран оценител, която оценка е от 14 123,80 лв. при данъчна 

оценка без ДДС – при данъчна оценка 11 530,00 лв. 

Но, момент! 

Данъчната оценка на имота е 14 123,80 лв., а оценителят е определил, 

извинявайте, цена /сто/ 11 530,00 лв. 

Извинявайте, понеже тука един от случаите, когато данъчната оценка 

е по –висока от цената на лицензирания оценител и затова проекта за 

Решение на Вашето внимание е с цена 14 123,80 лв. т.е. с по- високата цена 

от данъчната или равняваща се на данъчната. 

Затова предлагам на Вашето внимание - началната тръжна цена на 

този имот да бъде при цена в размер на 14 123,80 лв. 

Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба на този 

имот. Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Благодаря ви. 

Колеги, въпроси към вносителя. Всъщност, извинявайте, тази 

докладна е разгледана извънредно в ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

Г-н Димитров, моля, да ни запознаете със становището на комисията. 

 

 Г- н Иво Димитров – председател ПК 

Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Тази докладна записка е гледана два пъти на 19.01.2009 г. и на 

02.02.2009г., като и двата пъти с пълно единодушие. Първият път с 8 „ЗА”, 

вторият път с 10 „ЗА” е приета и подкрепена от всички членове на ПК по 
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управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Благодаря. 

  

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Колеги, въпроси към вносителя имате ли? 

Въпроси нямате. Мнения и предложения по проекта за решение. 

Заповядайте! Нямате. Да преминем към гласуване. Отново електронния вот, 

преди поименното гласуване. 

  Моля, гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

06.02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев Не участва   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Ивайло Димитров Ганев Отсъства   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19 Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев Не участва   

24. Румен Кирилов Цанков +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   
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31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

   

 Общинският съвет Разград  взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

      № 324 

  

Община Разград е собственик на имот – частна общинска  

собственост, представляващ поземлен имот с пл.№272 в кв.30 по плана 

на с. Липник, община Разград с площ от 4612 кв. м. , актуван с АОС 

№10 / 03.05.2005 година. С площ 4612,00 кв. м., при граници: изток –  ул. 

„Н. Й. Вапцаров”, запад – имот пл.№271, север – ул.”Н. Й. Вапцаров”, 

юг – граница на населено място. Към имота има проявен интерес за 

закупуване.  

Изготвена е пазарна оценка на имота от оценител на имоти 

Павлинка Йорданова с лиценз №4923/20.08.1996 година от Агенцията 

по приватизация в размер на 11530,00лв./единадесет хиляди петстотин 

и тридесет лева/. Съгласно удостоверение с изх.№0134/13.01.2009 година 

на Община Разград данъчната оценка на имота е 14 123,80 лв. 

/четиринадесет хиляди сто двадесет и три лева и осемдесет стотинки/ 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА; чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост, чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с    29  гласа „ЗА”,  „против” – няма,  „въздържали се” – 

няма, 

РЕШИ: 

 

 1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

на имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот 

с пл.№272 в кв.30 по плана с.Липник, община Разград с площ от 4612 

кв. м., актуван с АОС №10/03.05.2005 г., при граници: изток – ул.”Н. Й. 

Вапцаров”, запад – имот тръжна цена в размер на 14 123,80 лв./ 

четиринадесет хиляди сто двадесет и три лева и осемдесет стотинки/, 

без ДДС, представляваща данъчна оценка на имота, при цена, 

определена от оценител на имоти в размер на 11530,00 лв. /единадесет 

хиляди петстотин и тридесет лева/. 

 2. Възлага на Кмета на Община Разград за издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 
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 3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 

Община Разград и Областния управител на Област Разград в 7 – дневен 

срок от приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока на АПК пред 

Административен съд.  

  

СТАТИЯ IІI 

 

Докладна записка  от   Любомир Трифонов Цонев – зам. – кмет - на 

Община Разград 

 Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост на 

собственика на законно построена сграда в него. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на поземлен имот, който се намира в 

обхвата на параграф 4,  в местността „Исперихски път”. 

 В същото време в имота има изградена вилна сграда собственост на 

Марко Марков и Иванка Марков. Има молба от собственика на сградата за 

закупуване на общинския имот. 

 В тази връзка има изготвена пазарна оценка на имота, която е в размер 

на 1120 лв./хиляда сто и двадесет лева/, при данъчна оценка 191,80 лв./ сто 

деветдесет и един лев и осемдесет стотинки/. 

Във връзка с това предлагаме на Вашето внимание  Проект за 

Решение: Да се извърши продажба на имот – частна общинска 

собственост, с начин на трайно ползване, земеделска земя, лозе,   683 кв. м. 

е имота, на собствениците на законно построената сграда в него на цена по 

оценката на лицензирания оценител 1120 лв./хиляда сто и двадесет лева/. 

 Благодаря Ви. 

 

 Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Г-н Димитров ще ни запознае със становището на ПК. 

 Г-н Димитров, заповядайте.    

 

 Г- н Иво Димитров – председател ПК 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 
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Докладната записка с вносител г-н Любомир Цонев – зам. кмет на 

Община Разград е разгледана също два пъти на 19.01.2009 г. и на 02.02.2009 

г., като на 19.02.2009 г. е получила подкрепата на 8 общински съветници, а 

на 02.02.2009 г. на десет., и с това с пълно единодушие е подкрепена. 

Благодаря ви! 

 

 Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

 Благодаря Ви, и аз. 

 Въпроси към вносителя, колеги, имате ли? 

 Въпроси нямате. Мнения и предложения и обсъждания по проекта. 

 Няма желаещи. Да преминем към гласуване. Моля, гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

06.02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев отсъства   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19 Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   
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29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 

 Общинският съвет взе следното 

  

РЕШЕНИЕ 

      № 325 

 

 Марко Стоянов Марков и Иванка Маринова Маркова са 

собственици на законно построена сграда, съгласно нотариален акт № 

117, том 5, рег.№8903, дело 793/2008 г. На нотариус Роска Иванова – 

нотариус с рег.№ 378 по регистъра на Нотариалната камара.Сградата е 

изградена в поземлен имот № 61710.614.2260 по кадастралната карта на 

гр.Разград, одобрена съсзаповед № РД -18 – 37/10.03.2008 г. На ИД на 

АГКК, местност « Исперихски път», с площ 683 кв.м., с начин на 

трайно предназначение земеделска земя, начин на трайно ползване лозе. 

Имотът е атакуван с акт за общинска собственост № 355/ 19.06.2008 

година. С молба № 94- М – 178.1/10.10.2008 година собствениците на 

сградата са изявили желание да закупят горепосочения имот. 

 Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл.2 от 

Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имото и вещи – общинска собственост, която е дала 

положително становище за закупуване. 

 Изготвена е пазарна оценка от Мария Колева, оценител на 

земеделски земи, съгласно удостоверение № 281 на министерство на 

земеделието и горите в размер на 1120 лв./хиляда сто и двадесет лева/. 

Съгласно удостоверение № 0135/13.01.2009 г. На Община Разград 

данъчната оценка на имота е 191,80 лв. / сто деветдесет и един лев и 

осемдесет стотинки/. 

 Предвид горе изложеното, на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за общинската собственост 

и чл.28а от Наредба № 2 на Общински съвет разград за придобиване , 

еправление и разпореждане симоти и вещи – общинска собственост, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 31 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма , 

   

РЕШИ : 

 

  1. Да се извърши продажба на имот – частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот № 61710.614.2260 по 
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кадастралната карта на гр.Разград, одобрена със заповед № РД  - 18-

37/10.03.2008 г. На ИД на АГКК, местност «Исперихски път», с площ 

683 кв.м., с начин на трайно предназначиние земеделска земя, начин на 

трайно ползване лозе, актуван с акт за общинска собственост 

№355/19.06.2008 година, при съседи: имоти с № 61710.614.2261, 

61710.614.3045, 61710.614.2997, 61710.614.2765, 61710.614.2259 и 

61710.614.2733 на собствениците на законно построената сграда в него – 

Марко Стоянов марков и Иванка маринова Маркова на пазарна цена, 

определена от оценител на земеделски земи в размер на 1120 лв./ хиляда 

сто и двадесет лева/, при данъчна оценка от 191,80 лв./сто деветдесет и 

един лев и осемдесет стотинки/. 

 2. Задължава Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 

 3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния Управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  

 

СТАТИЯ IV 

 

Докладна записка  от   Любомир Трифонов Цонев – зам. – кмет - на 

Община Разград 

 Относно: Продажба на имоти – частна общинска собственост, 

находящи се в землището на гр. Разград чрез публичен търг с тайно 

наддаване по реда на Закона за общинската собственост 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г- н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 Налице са молби от граждани с искане за закупуване на 

новообразувани имоти – частна общинска собственост, които се намират в 

обхвата на земите по параграф 4, това са лозята. 

 Във връзка с този план на Вашето внимание в момента предлагаме два 

обособени имота, единият от 666 кв. м. на „Исперихски път”, другия също в 

местността „Исперихски път” – 708 кв. м. 

 Извършени са оценки от лицензиран оценител, като първата оценка за 

първия имот е 799,00 лв./седемстотин деветдесет и девет лева/  при пазарна, 

при данъчна 127,30 лв./ сто двадесет и седем лава и тридесет стотинки/. 
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 За вторият имот за 708 кв. м. оценката е 850,00 лв./осемстотин и 

петдесет лева/, при данъчна оценка 135,30 лв./сто тридесет и пет лева и 

тридесет стотинки/. 

 В тази връзка е Проекта за решение, чрез публичен търг с тайно 

наддаване за продажба на горе посочените имоти при начални тръжни цени 

равняващи се на оценката на лицензирания оценител. 

 Благодаря Ви. 

  

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря, Ви! 

 Г-н Димитров, заповядайте! 

 Моля да ни запознаете със становището на ресорната комисия. 

 Заповядайте. 

 

 Г-н Иво Димитров – председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол, на две свои заседания разгледа докладната 

записка от г-н Любомир Цонев. И на двете заседания, с пълно 

единодушие, първият път с 9 „ЗА”, а втория път с 10 ”ЗА” е подкрепила 

докладната записка без корекция в нея. 

 Благодаря Ви. 

  

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря ви. 

 Колеги, въпроси към вносителя, имате ли? Въпроси няма. Мнения и 

предложения. 

 /реплика/ 

   

 Г-н Валентин Василев- председател на ПК 

 Беше разгледана и в нашата комисия.  

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Имате предвид, при първото разглеждане. 

 Да, г-н Василев, 

 Аз докладвам само последното разглеждане, което е било за 

извънредното заседание. И г-н Милев в тая насока подчерта, че са гледани и 

в други комисии.  

 Не Ви пренебрегвам по никакъв начин. Моля да ме извините. 

 Въпроси към вносителя, колеги, имате ли? Мнения и предложения, 

разискване по Проекта за решение. Няма. Да преминем към гласуване. 

 Моля, гласувайте. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

06.02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев Отсъства   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19 Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров Не участва   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

                                                          РЕШЕНИЕ 

                                                               № 326 
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 Във връзка с реализиране на Разпродажба на §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ, 

земеделските земи, предоставени за ползване на граждани по силата на 

актовете, посочени в цитирания параграф, са обособени като 

новообразувани имоти–земеделска земя, по плана на новообразуваните 
имоти на територията на землището на гр. Разград. Получените молби 

за участие в търг се отнасят за продажба на имоти на имоти – частна 

общинска собственост, както следва: 

 

 № 61710.614.2959 с начин на трайно ползване лозе и площ 666 

 кв. м. в местността „Исперихски път”; 

 № 61710.614.2899 с начин на трайно ползване лозе и площ 708 

 кв. м. в местността „Исперихски път”; 

 

 Изготвени са пазарни оценки на имотите на Мария Колева – 

оценител на имоти, съгласно удостоверение № 281 на Министерството 

на земеделието и горите. Издадени са удостоверения за данъчна оценка 

на имотите по чл.264, ал.1 от ДОПК. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост, чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 30  гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма , 

 

РЕШИ : 

 

 1.1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост на имот – частна общинска собственост № 61710.614.2959 с 
начин на трайно ползване лозе и площ 666 кв. м., находящ се в 

местността „Исперихски път”, землище на гр. Разград, при съседи: 

имоти  №№ 61710.614.787, 61710.614.789, 61710.614.230, 61710.614.3066, 

по АОС № 424/03.12.2008 година при начална тръжна цена 799,00 

лв./седемстотин деветдесет и девет лева/, представляваща текущата 

пазарна оценка на земята, определена от оценител на имоти, при 

данъчна оценка в размер на 127,30 лв./ сто двадесет и седем  лева и 

тридесет стотинки/. 

 1.2. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост на имот – частна общинска собственост № 61710.614.2899 с 
начин на трайно ползване лозе и площ 708 кв. м., находящ се в 
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местността „Исперихски път”, землище на гр. Разград, при съседи: 

имоти №№ 61710.614.787, 61710.614.789, 61710.614.230, 61710.614.3066, 

по АОС № 425/03.12.2008 година при начална тръжна цена 850,00 лв. 

/осемстотин и петдесет лева/, представляваща текущата пазарна оценка 

на земята, определена от оценител на имоти, при данъчна оценка 135,30 

лева /сто тридесет и пет лева и тридесет стотинки/. 

 2.Задължава Кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 

сключи договори със спечелилите търгове за продажба на имоти, 

описани в т.1. 

 3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на област Разград в седем дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 

 

СТАТИЯ V 

 

Докладна записка  от   Любомир Трифонов Цонев – зам. – кмет - на 

Община Разград 

Относно: Прекратяване на съсобственост върху съсобствен имот 

между Община Разград и физическо лице и продажба на имот – 

общинска собственост на собственика на сграда, построена в него.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г- н Цонев, заповядайте, 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 Община Разград е съсобственик с Христо Христов и притежава 26,8% 

идеални части от масивна сграда „Фурна” със застроена площ 233,00 кв. м.. 

Около този имот има обособен, парцел, който е 945,00 кв. м. и който е 

общинска собственост на 100%. 

 Г-н Христов, с който сме съсобственици на сградата, предлага да 

изкупи частта от сградата, собственост на Общината, като същевременно 

заявява, че желае да изкупи и парцела – общинска собственост. 

 В тази връзка е направена оценка от лицензиран оценител. Общата 

оценка от лицензирания оценител на частта на сградата и на целия поземлен 

имот е в размер на 9 450,00 лв./ девет хиляди четиристотин и петдесет лева/, 

която представлява стойността на 26,80% и 2 812,00 лв./ две хиляди 

осемстотин и дванадесет лева/, това е стойността на парцела, или общата 

стойност на оценката е 12 262,00 лв./ дванадесет хиляди двеста шестдесет и 

два лева/ 
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 Предлагаме на Вашето внимание Проект за решение, което е свързано 

с прекратяване на съсобствеността между Община Разград и лицето Христо 

Атанасов Христов, като бъдат продадени двете части – частта на 

съсобственост на сградата и парцела на цена определена от лицензиран 

оценител с обща стойност 12 262 лв./ дванадесет хиляди двеста шестдесет и 

два лева/. 

 Благодаря Ви. 

  
 Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Цонев. 

Г-н Димитров, 

Моля да ни запознаете със становището на ПК по общинска 

собственост. 

 

Г-н Иво Димитров – председател на ПК 

Благодаря Ви г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Докладната записка за: „Прекратяване на съсобственост върху 

съсобствен имот между Община Разград и физическо лице е разглеждана 

два пъти – на 19.01.2009 г. и на 02.02.2009 г., като първият път е получила 

подкрепата на 8 общински съветници, а на 02.02.2009 г. на 10 общински 

съветници, с пълно единодушие. Благодаря. 

  

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, въпроси към вносителя. 

 Въпроси нямате. Мнения и предложения, обсъждане на Проекта за 

решение. Няма желаещи да вземат становище. Да преминем към гласуване.  

  Моля, гласувайте.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

06.02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Георги Николов Кулишев +   
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8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев Отсъства   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19 Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното   
 

РЕШЕНИЕ: 

№ 327 

 

 Община Разград е собственик, съгласно АОС №415/25.11.2008г. на  

поземлен имот – парцел №V с площ 945,00кв.м., в кв.48 по плана на 

с.Осенец,  ул.”Тодор Бухтев”1 и на 26,80% ид.ч. от сграда ”Фурна” със 
ЗП – 233,00 кв. м., 1 (един) етаж, масивна конструкция, при граници на 

имота: север – ул.”Тодор Бухтев”; изток – зелени площи; юг – река; 

запад – парцел №IV-592. Остaналата част от сградата, представляваща 

73,20% ид.ч. от нея е собственост на Христо Анастасов Христов от гр. 

Разград, съгласно постановление от 23.06.2008г. за възлагане на 

недвижим имот на частен съдия изпълнител – Деян Драганов, рег. 

№762 към КЧСИ, район на действие – Окръжен съд Разград. 

 Собствеността  на Община Разград е оценена от оценител на 

имоти– Павлинка Йорданова с лиценз №4923/20.08.1996г. от Агенцията 

по приватизация,  на  обща стойност 12262,00л.(дванадесет хиляди  

двеста шестдесет  и два лева), без включен ДДС, като  9450,00 лв. (девет 
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хиляди четиристотин и петдесет лева) е  стойността на 26,80% ид. ч. от 

сградата и  2812,00лв. (две хиляди осемстотин и дванадесет лева) е 
стойността на парцела. 

 Постъпило е искане с вх.№94-Х-47.1/24.07.2008г за прекратяване 
на съсобствеността в имота, чрез откупуване частта на Община Разград 

от съсобственика Христо Анастасов Христов и като собственик на 

законно построена сграда върху общински имот да закупи същия.. 

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.34 ал.4, чл.35 ал.3 и чл.36, ал.1, т.2, ал.2 и ал.3 от 

Закона за общинската собственост, във връзка с чл.36 от Закона за 

собствеността, чл.31 ал.1 т.2, ал.2, ал.3  и ал.4 и чл.28а от  Наредба №2 

на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 31  гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма , 

Р Е Ш И: 

 

1. Прекратява съсобствеността между Община Разград и Христо 

Анастасов Христов от гр.Разград, върху имот, съставляващ  сграда 

„Фурна” със ЗП – 233,00 кв.м. (двеста тридесет и три кв.м.), 1 (един) 

етаж, масивна конструкция, находяща се в  поземлен имот – парцел 

№V (пет) с площ 945,00кв.м. (деветстотин четиридесет и пет кв.м.), в 

кв.48 по плана на с.Осенец, ул.”Тодор Бухтев”1, чрез продажба на 

частта на Община Разград, представляваща 26,80% (двадесет и шест 

цяло и осемдесет стотнни %) ид.ч. от сграда „Фурна”, на цена 2812,00лв. 

(две хиляди осемстотин и дванадесет лв), без включен ДДС, определена 

от оценител на имоти, при данъчна оценка за имота 2463,50.лв. (две 
хиляди четиристотин шестдесет и три лева и петдесет стотинки). 

2. Да се извърши продажба на  имот - частна общинска 

собственост, представляващ  поземлен имот – парцел №V (пет) с площ 

945,00кв.м. (деветстотин четиридесет и пет кв.м.), в кв.48 по плана на 

с.Осенец, ул. ”Тодор Бухтев”1, при граници на имота: север – ул.”Тодор 

Бухтев”; изток – зелени площи; юг – река; запад – парцел №IV-592, на 

собственика на законно построена в него сграда - Христо Анастасов 

Христов от гр.Разград на пазарна цена 9450,00 лв. (девет хиляди 

четиристотин и петдесет лв), без включен ДДС, определена от оценител 

на имоти, при данъчна оценка за имота 5135,10лв. (пет хиляди сто 

тридесет и пет лева и десет стотинки). 

 3. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповеди и 

сключи договори за изпълнението за т.1 и т.2. 

 4. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 
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 Настоящето решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград 

   

СТАТИЯ VІ 
 

Докладна записка  от   Любомир Трифонов Цонев – зам. – кмет - на 

Община Разград 

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на част от 

имот – публична общинска собственост  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте, 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на Община Разград 

Благодаря. 

Уважаеми г-н Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 В сградата собственост на Община Разград, която представлява 

публична общинска собственост т.е. в тази сграда, едно от помещенията се 

ползва от представител на Държавна агенция за младежта и спорта, с 

предходни решения има сключен договор. Но тъй като максималния срок от 

пет години  изтича, имаме писмо от Председателя на Държавната агенция за 

младежта и спорта за сключване на нов договор с нов срок, за да може този 

представител на Държавната агенция да продължава, да помещава 

помещение в нашата сграда. 

 В тази връзка предлагаме на Вашето внимание Проект за решение 

свързан с предоставяне на безвъзмездно управление за срок от пет години 

на Държавна агенция за младежта и спорта, за нуждите на главния експерт 

на Държавната агенция, който отговаря за Област Разград на част от имот- 

публична общинска собственост, представляваща стая със застроена площ 

25 кв. м. с административен № 512 от петия етаж от административната 

сграда на Община Разград. Завърших. Благодаря. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС  

 Благодаря ви г-н Цонев. 

 Г-н Димитров, моля да ни запознаете със становището на ПК 

 

 Г-н – Иво Димитров - председател на ПК 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Докладната записка, Относно: Предоставяне безвъзмездно за 

управление на част от имот – публична общинска собственост е 

разгледана на 2 заседания на ПК по управление на общинската собственост, 
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приватизация и следприватизационен контрол. И на двете заседания е 

получила пълна подкрепа от комисията, след проведени разисквания. На 

19.01.2009 г. е подкрепена от 8 общински съветници, от 8 присъствали, на 

02.02. 2009 г. са я подкрепили 10 общински съветници, от 10 присъствали. 

Благодаря Ви.  

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз. 

 Колеги, въпроси към вносителя, имате ли? Въпроси към вносителя 

няма. Мнения, предложения и обсъждане на Проекта за решение. 

Заповядайте.  

Да преминем към гласуване. Моля гласувайте.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

06.02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев Отсъства   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19 Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   
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27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

№ 328 

 

 Община Разград е собственик на имот - публична общинска 

собственост № 61710.505.489.1  представляващ административна сграда, 

находяща се в поземлен имот 61710.505.489 (стар идентификатор  кв.304, 

парцел І) на гр. Разград, с административен адрес гр. Разград, бул. 

„Бели Лом” № 37А, съгласно АОС № 4/28.06.2006 година. Сградата, 

освен общинската и областна администрации се ползва и от държавни 

структури и ведомства на регионално ниво. С тях Община Разград има 

сключени договори за предоставяне безвъзмездно за управление на 

части от сградата. Единият от ползвателите е  Държавната агенция за 

младежта и спорта, съгласно договор № 119/28.06.2004г. между Община 

Разград и бившето Министерство на младежта и спорта и сключен 

анекс с неговия правоприемник – ДАМС. Получено е писмо с изх. № 08-

00-1/05.01.2009 година на председателя на ДАМС с искане за ползване на 

помещение от сградата на Община Разград за нуждите на  главния 

експерт от ДАМС за област Разград поради прекратяване действието на 

договора. 

   Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА, чл.12, ал.3 и ал. 4 от Закона за общинската собственост и 

чл.14, ал.3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

във връзка  с § 30 от ПЗР на Закона за държавния бюджет на Република 

България за 2009 г.  и писмо с изх. № 08-00-1/05.01.2009 година на 

Държавната агенция за младежта и спорта, Общински съвет Разград, 

след поименно гласуване, с  30 гласа „ЗА”,  „против” – няма,  

„въздържали се” – няма, 

РЕШИ: 

 

 1.Да се предостави безвъзмездно за управление за срок от пет 

години на Държавна агенция за младежта и спорта, за нуждите на 

главния експерт в Държавната агенция за младежта и спорта за област 
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Разград, част от имот–публична общинска собственост, представляваща 

стая със застроена площ 25 кв. м. с административен № 512 от петия 

етаж от административна сграда на Община Разград, находяща се в 

поземлен имот 61710.505.489 (стар идентификатор  кв.304, парцел І) на 

гр. Разград, с административен адрес гр. Разград, бул. „Бели Лом” № 

37А. 

  2.Задължава Кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор за предоставяне безвъзмездно за управление на Държавна 

агенция за младежта и спорта, за нуждите на главния експерт в 

Държавната агенция за младежта и спорта за административна област 

Разград, частта от имота, описан в т.1. 

 3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ VІІ 
 

Докладна записка  от   Любомир Трифонов Цонев – зам. – кмет - на 

Община Разград 

 

 ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот - публична 

общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на 

Закона за общинската собственост 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

Както всички знаем в тази сграда където се помещава общинската 

администрация има много други структури, държавни. На първия етаж има 

разположен кафе – автомат. Много е неудобно ползването му тъй като от 

горните етажи ползват асансьори, става натрупване. Преценили сме, а и има 

така проявен интерес, надяваме се на това да монтираме още един кафе – 

автомат и в тази връзка е Проекта за решение: Да се проведе публичен търг 

с тайно наддаване  за част от имот – публична общинска собственост от 1 

кв.м. на петия етаж за разполагане на  един брой кафе – автомат, като 

началната цена за месечен наем, предлагаме да бъде в размер на 65.00 лв. 

без включен ДДС, съгласно достигната цена на проведен търг със същото 

предназначение в сградата на Община Разград. Благодаря Ви. 
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 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Г-н Иво Димитров, моля да ни запознаете със становището на ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол.  

  

Г- н Иво Димитров –председател на ПК  

  Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Докладната записка, относно: Отдаване под наем на част от имот -

публична общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване 
по реда на Закона за общинската собственост е разглеждана два 

заседания в комисията, като на първото е получила подкрепата на 8 

общински съветници, на 02.02.2009 година на второто заседание е получила 

подкрепата на всички 10 присъствали общински съветници. Благодаря Ви.   

 

Г-н Стоян Стоянов - председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз . 

 Колеги, въпроси към вносителя, имате ли? Въпроси няма. Мнения, 

предложения и разискване. Няма желаещи. Да преминем към гласуване на 

проекта за решение. Моля, гласувайте.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

06.02. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Георги Николов Кулишев +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Ивайло Димитров Ганев Отсъства   

13. Иво Иванов Хаджииванов +   

14. Калоян Руменов Монев +   

15. Камен Димитров Воденичаров +   



 28 

16. Миле Димитров Милев +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19 Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

21. Радиана Ангелова Димитрова +   

22. Радостин Георгиев Киров +   

23. Румен Адриянов Славев +   

24. Румен Кирилов Цанков +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Атанасов Димитров +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 Общинският съвет Разград взе следното 

 

РЕШЕНИЕ  

№ 329 

 

 Община Разград е собственик, съгласно АОС №4/28.06.2006 

година  на имот -публична общинска собственост №61710.505.489.1 

представляващ административна сграда, находящ се в поземлен имот 

61710.505.489 /стар идентификатор кв.304, парцел I/ с административен 

адрес: гр. Разград, бул. ”Бели Лом” №37А. Сградата, освен от 

общинската и областна администрации се ползва и от държавни 

структури и ведомства на регионално ниво. 

 На първия етаж от  сградата е монтиран апарат за кафе и други 

напитки чрез отдадена под наем част от същата. Възникнала е 
необходимост от монтирането и на  други апарати от такова естество, 

предвид задоволяване потребностите на работещите от различните 
видове институции в сградата. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и 

чл.15, ал.1, ал.2 и ал.3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи -общинска 

собственост,  Общински съвет Разград, след поименно гласуване с    32 

гласа „ЗА”,  „против” – няма,  „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 
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1.Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на глава 

седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи -общинска  собственост за 

отдаване под наем за срок от три години на част от имот - публична 

общинска собственост, актуван с АОС №4/28.06.2006 година, 

представляващ – 1 (един) кв. м. от петия етаж /северна страна/ от 

административната сграда на Община Разград, находяща се в гр. 

Разград, бул. „Бели Лом” №37А за поставяне на 1 брой кафе - автомат. 

2.Определя се начална цена за месечен наем в размер на 65,00лв., 

без включен ДДС, съгласно достигната цена на проведен търг със 
същото предназначение в сградата на Община Разград. 

3. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ VІІІ 
  

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Разглеждаме докладната, която включихме по извънредния способ в 

днешния Дневен ред, а именно: 

Докладна записка  от   г-жа Кина Дякова  – зам. – кмет - на Община 

Разград 

Относно: Кандидатстване по Проект „Красива България” на 

Министерство на труда и социалната политика за 2009 г., извънредна 

сесия за набиране на предложения по Мярка 02-02 „Спешно 

подпомагане на социални домове”. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Госпожо Дякова, като вносител, заповядайте. 

 

Г-н Кина Дякова – зам. - кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В последните дни на месец януари беше отворена покана за 

извънредна сесия  за набиране на предложения по Мярка 02-02 „Спешно 

подпомагане на социални домове” по Проект „Красива България” на 

Министерство на труда и социалната политика. По настоящата Мярка се 

подкрепят проекти, насочени към изграждане и /или ремонт и оборудване 

/обзавеждане на социални домове. Допустими кандидати по мярката са 
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общински и областни администрации и държавни институции. Всички 

потенциални бенефициенти следва да са с готови работни /технически  

проекти или заснемане. Собствеността на обектите, които ще се ремонтират 

трябва да е публична общинска или публична държавна. 

Изискуемият минимум за съфинасираща вноска от кандидата е в 

размер на 20 %, а останалите 80 % от средствата се предоставят от бюджета 

на Проект „Красива България”.  Изискването е това предложение за 

кандидатстване да бъде одобрено от Общинския съвет и дадено съгласие за 

това финансиране. На Вашето внимание сме предложили докладна записка, 

с която искаме Вашата подкрепа за кандидатстване в тази Спешна мярка на 

Проект „Красива България за ремонт на покрива на Дома за възрастни с 

деменция гр. Разград, който е вписан в списъка на домовете, които могат да 

бъдат включени за финансиране. Наложи се много спешно да се изготви 

заснемане и да се изготви количествено - стойностна сметка за 

необходимите ремонтни дейности. От направеното заснемане и 

количествено - стойностна сметка се получава общо за проекта, 

приблизителна стойност 150 000 лв. До 10.02.21009 г. в следобедните 

часове трябва да предадем проекта в Регионалното звено в гр. Русе.  

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви госпожо Дякова. Моля Ви за телефоните в залата, не 

следва да бъдат включени. Тази докладна няма как да бъде разгледана в 

ресорните комисии, ето защо имате думата за въпроси към вносителя. 

Колеги, заповядайте. Въпроси няма. Мнения, предложения и обсъждане по 

проекта за решение. Заповядайте със становище. Няма желаещи да вземат 

становище. Да преминем към гласуване на проекта за решение. Моля, 

гласувайте.  

 

 Общински съвет Разград, взе следното 

 

РЕШЕНИЕ  

№ 330 

 

Отворена е извънредна сесия за набиране на предложения по 

Мярка 02-02 „Спешно подпомагане на социални домове” по Проект 

„Красива България” на Министерство на труда и социалната политика, 

със срок до 10.02.2009 г. 

По настоящата Мярка се подкрепят проекти, насочени към 

изграждане и /или ремонт и оборудване /обзавеждане на социални 

домове. Допустими кандидати по мярката са общински и областни 

администрации и държавни институции. Всички потенциални 

бенефициенти следва да са с готови работни /технически  проекти или 
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заснемане. Собствеността на обектите, които ще се ремонтират трябва 

да е публична общинска или публична държавна. 

Изискуемият минимум за съфинасираща вноска от кандидата е в 

размер на 20 %, а останалите 80 % от средствата се предоставят от 

бюджета на Проект „Красива България”.  

Община Разград след заснемане има изготвена количествено -

стойностна сметка за ремонт и топлоизолация на покрива на Дом за 

възрастни с деменция гр. Разград. Домът се помещава в имот – 

публична общинска собственост, съгласно  АОС № 622 от 08.02.1999 г. 

Във връзка с гореизложеното на основание чл. 21, ал.1 т. 23 и чл. 22, ал. 

1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

Общински съвет Разград, 32 гласа „ЗА”,  „против” – няма,  

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

1. Дава съгласие Община Разград да кандидатства по Проект 

„Красива България” на Министерство на труда и социалната политика 

за 2009 г., извънредна сесия за набиране на предложения по Мярка 02-

02 „Спешно подпомагане на социални домове”, за ремонт  и 

топлоизолация на покрива на Дом за възрастни с деменция гр. Разград, 

като съфинансира 20 % от общата стойност на проекта. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да подготви и представи в 

определения срок необходимите документи в изпълнение на Решението 

по т.1, като предвиди в бюджета за 2009 г. необходимия финансов 

ресурс за съфинансиране. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Преди да приключим нашето заседание д-р Карагьозова като 

председател на създадената комисия по Закона за предотвратяване и 

разкриване на конфликт на интереси иска да направи съобщение. 

Заповядайте госпожо Карагьозова. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – председател на Комисия по Закона за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси 

 Уважаеми колеги, 

На 03.02. 2009 г. ПК за предотвратяване и разкриване на конфликт на 

интереси проведе своето първо редовно заседание. Заседанието се проведе 

няколко дни след изтичане на срока за подаване на декларации по чл. 12 от 
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същия Закон. Основната цел на заседанието бе да провери дали общинските 

съветници и кметове в Община Разград са подали декларации по т.1 и т.2 на 

чл. 12. Комисията установи, че 51 лица, заемащи публични длъжности са 

подали своите декларации. Комисията констатира, че 6 общински 

съветници не са подали декларации, а именно те са: Добринка Иванова 

Монева – председател на групата на БСП; Стоян Димитров Ненчев – зам. 

председател на групата на БСП; Станка Владова Ангелова – от групата на 

БСП; Янка Трифонова Георгиева - от групата на БСП; Миле Димитров 

Милев - от групата на БСП; Георги Димитров Георгиев – председател на 

група „Атака”. По смисъла на Чл.3, т.23 и чл. 25, т.5 от Закона за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси до Комисията 

трябваше да подадат своите декларации по чл. 12 и Управителите на 

Общинските търговски дружества. Комисията констатира, че не е подадена 

декларация от д-р Ивета Кулева – Управител на ДКЦ – І  гр. Разград.  

Във връзка с това и по смисъла на чл. 34, ал.1, горепосочените лица, 

заемащи публични длъжности, които не са подали декларация по чл. 12 в 

законоустановения срок подлежат на глоба от 1000 до 3000 лв.  

Комисията допуска, че поради гласувано изменение на Закона за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси в Народното 

събрание, което все още към датата на Комисията не е публикувано в 

Държавен вестник и не е влязло в сила, посочените лица заемащи публични 

длъжности, които не са подали декларации по чл. 12, в изчакване на 

влизането в сила на изменението на Закона за предотвратяване и разкриване 

на конфликт на интереси, нарушават действащото законодателство. 

 Въз основа на изложеното Постоянната комисия  за предотвратяване и 

разкриване на конфликт на интереси  

 

РЕШИ: 

 

 1. Горепосочените лица, заемащи публична длъжност, които не са 

подали декларации по чл.12 в законоустановения срок са в нарушение на 

параграф 2 от  Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на 

интереси. 

 2. Постоянната комисия  за предотвратяване и разкриване на 

конфликт на интереси РЕШИ да изчака обнародването на изменението на 

Закона в Държавен вестник, преди да санкционира лицата, заемащи 

публична длъжност, които не са подали декларации по чл.12 в 

законоустановения срок.  

 3. Задължава Кмета на Община Разград да публикува на сайта на 

Общината подадените декларации от Постоянната комисия  за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси. 

 Това е доклада на комисията. Виждате, че колегите са много 

благосклонно разположени към останалите колеги общински съветници. 
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Искам само да изкажа едно лично мнение, по-скоро като гражданин, а не 

като председател на комисия: Днес Закона беше публикуван в Държавен 

вестник, със задна дата, както ние винаги си правим в България и влиза в 

сила от 31.01. 2009 г. Личното ми мнение е, че колегите които не са си 

подали декларации смятат, че те са нещо повече от Закона, стоят над Закона 

и не уважават действащото законодателство в страната. Благодаря. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Г-н Димитров, заповядайте. 

 

 Г-н Стоян Димитров – БСП 

 Благодаря Ви г-н Председател. Доклада, който представя 

председателя на Комисията, д-р Селиме Карагьозова е коректен и относим 

към действащото право, към деня на изготвянето му – 03.02. 2009 г. Аз ще 

се спра само на това, което е Доклад, като отделям Доклада и считам, че е 

лично мнение финалната част на становището, което не следва да бъде 

излагано от съветника като председател, а той трябваше да завърши 

Доклада и след това отделно, след Доклада да поиска участие в дискусията 

като общински съветник. Това изискват правилата за участие в работата и 

основните правила на етиката в една дискусия. Допълнението, че от днес 

06.02. 2009 г. наистина е обнародван Закон за изменение на  Закона за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси е коректно и 

изрична разпоредба на Закона в § 2 е казано, че този Закон влиза в сила от 

31.01. 2009 г. Така, че аз считам, че Комисията на следващи заседания би 

следвало, ако е коректна и спазва стриктно Законите, в едно свое решение 

да констатира и да гласува становище в следния смисъл, че: С оглед на 

приетия Закон посочените общински съветници, които те посочват в 

Доклада не са допуснали нарушение на Закона, тъй като Закона ясно и 

точно определя уреждането на въпросите. Ако Комисията си беше 

направила труда да се запознае още в петъка, с текста на гласувания Закон, 

а сега има възможност, знам, че председателя много работи с Интернет, има 

възможност да се запознае с всички актуални текстове на приетия акт на 

Народното събрание, може би нямаше да стигне и до този  извод, който към 

момента на приемането формално е верен, но с оглед на приетия Закон вече 

е некоректно като становище. Последното, което бих искал да кажа: В 

нашата работа като общински съветници ние трябва да се съобразяваме с 

действащите Закони. Други квалификации, епитети и становища, не 

подобават да се коментират в тази пленарна зала и още повече в изказване 

като съветник и Председател на комисия. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Димитров. 

 Г-жо Карагьозова.  
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 Г-жа Селиме Карагьозова – председател на Комисия по Закона за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси 

 Само реплика към г-н Димитров: Аз съм съгласна с направеното от 

Вас предложение, по принцип прочетох в Интернет, че Закона ще влезе в 

сила със задна дата, обаче не пишеше кога ще бъде обнародван в Държавен 

вестник, не беше подписан от Президента. Вие знаете, че може да има и 

вето върху приет Закон. Комисията не може да чака два месеца да се 

обнародва нещо в Държавен вестник. Всички сме съгласни, че до 

обнародването в Държавен вестник, действат старите правила и според мен 

към 03.02.2009 г. всички общински съветници, пак изказвам лично мнение, 

не искам да прибавям епитети, трябваше да се съобразят с действащите 

разпоредби, публикувани в Държавен вестник. Публикуването нали, всички 

знаем, в отделни вестници или в Интернет, след като не е публикувано в 

Държавен вестник, даже и да е гласувано в Народното събрание не влиза в 

сила. Благодаря. Комисията ще се съобрази с Вашата препоръка да разгледа 

отново удължаването на срока.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Иво Димитров  

 

 Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Аз искам да направя две изказвания, едното е във връзка с току- що 

разразилата се дискусия: 

 Г- н Ненчев, това беше гласувано единодушно от комисията… 

 

 Г- н Георги Атанасов – „Социалдемократи за Разград” 

 Реплика, г-н Председател.  

 

Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

….. и  Председателят … когато свърша с изказването ще Ви бъде 

дадено по Правилника за процедура…. беше гласувано от Комисията 

единодушно и Председателя на Комисията Ви запозна със становището на 

Комисията. А това, че тя след това се изказа вече не е в качеството й на 

Председател на Комисията, а беше споменато, на обикновен гражданин и на 

общински съветник. Приключих за това. И втората част искам да направя 

лично изказване от мое име към доайена на нашия Общински съвет …… 

 

Г- н Георги Атанасов – „Социалдемократи за Разград” 

Г-н Председател, в Дневния ред няма дискусия по Доклада на г-жа 

Карагьозова. Моля, Ви спазвайте Правилника.  
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Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Въобще не става въпрос за Доклада. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Считам, че действително в Дневния ред не е включена точка Разни . 

Ако е относимо към Доклада на г-жа Карагьозова …….  

 

Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

В Правилника е предвидено изказване на Ръководителя на група, по 

всяко време когато той пожелае да вземе думата ……. 

 

Г- н Георги Атанасов – „Социалдемократи за Разград” 

Вие не сте поискали думата като Ръководител група още повече, че 

няма дискусия по тази тема.  

 

Г-н Иво Димитров – „Обединени демократи” 

Аз изобщо не говоря по тази тема, Гошо. Ако искате можете да ме 

слушате, ако искате не. Искам да направя едно изявление от името на 

Ръководител на група и от името на общински съветник. Искам съвсем 

кратко да го формулирам: Доайена на Общински съвет – г-н Румен 

Адрианов Славев се държа като „пич”. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Добринка Монева – БСП 

Как може такива изявления в Общински съвет? Имаме Правилник и 

Етичен кодекс на съветника.  

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Колеги, благодаря Ви на всички за отделеното време. Искам да Ви 

пожелая хубави почивни дни. С това, в 17.10 часа  обявявам заседанието на 

Общински съвет – Разград за закрито. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:/П/ Не се чете   

     /Ст. Стоянов/ 

   СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете   

            / Х. Хамиев/ 
 

 


